
1 

 

 

 

 

 

PROTOKÓŁ  Nr XXXIV/17 

z sesji Rady Miejskiej w Iłowej 

z dnia  16 lutego  2017 r. 

odbytej w Gminnym Centrum Kultury  i Sportu w Iłowej, przy  ul. Żagańskiej 15 

Pan Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (na 15 

radnych w sesji uczestniczyło 15 radnych) i otworzył obrady XXXIV sesji Rady Miejskiej w 

Iłowej. 

1)   Burnat Krystyna 

2)   Gajda Wiesława 

3)   Jakubowicz Mieczysław 

4)   Jung Alina 

5) Krawczyk Ilona 

6) Lesiak Edward 

7) Leszcz Waldemar 

8) Mutwil Artur 

9) Przynoga Franciszek 

10) Siudy Krystian 

11) Słomiński Tomasz 

12) Sygnowski Zygmunt 

13) Szymczak Piotr 

14) Mirosław Wdowiak 

15) Żołnowska Maria 

 

W związku z obecnością wymaganej liczby osób (radnych), obrady sesji są prawomocne. 

Ponadto w sesji uczestniczyły osoby zaproszone: 

 

1) Paweł Lichtański – Burmistrz Iłowej  

2) Roman Andzel – Sekretarz Gminy 

3) Maria Wrońska – Radca Prawny UM w Iłowej 

4) Małgorzata Kondraciuk – Kierownik Referatu Organizacyjnego UM w Iłowej 

5) Wojciech Knap – Informatyk Urzędu Miejskiego w Iłowej 

6) Anna Michalczuk – Doradca Burmistrza ds Społecznych i Edukacji 

7) Małgorzata Hajdas – Grzesik – Referent w Referacie Gospodarki Komunalnej UM w Iłowej 

8) Wojciech Kaczmarski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 

9) Magdalena Muzika – Kierownik Referatu Spraw Społecznych i Cywilnych UM w Iłowej 

10) Beata Laskowska-Trzeciak – Dyrektor Zespołu Szkół w Iłowej 

11) Ryszard Hryniewiecki – Komendant Komisariatu Policji w Iłowej 

12) Ewa Sowa – Pełnomocnik Burmistrza ds Przeciwdziałania Uzależnieniom 

13) Ewa Gaweł – Kierownik Referatu Podatków, Opłat i Egzekucji 

14) Zygmunt Krasuski – Przewodniczący Rady Seniorów w Iłowej 

15) Władysław Kozłowski – Sołtys wsi Czyżówek 

16) Franciszek Paczkowski – Sołtys wsi Czerna 

17) Wojciech Kowal – Sołtys wsi Borowe 

18) Leokadia Ziaja – Sołtys wsi Jankowa Żagańska 

19) Zdzisław Chodorski – Sołtys wsi Konin Żagański 
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Pan Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił następujący  porządek obrad: 

I.  Sprawy regulaminowe 

1. Otwarcie sesji i powitanie. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Zgłoszenie (odczytanie) uwag i poprawek do porządku obrad (w przypadku zmiany 

w porządku obrad zatwierdza się zmieniony porządek obrad). 

II. Obrady 

1. Przedstawienie sprawozdania z działań w okresie między sesjami przez: 

 Burmistrza Iłowej,  

 Przewodniczących komisji stałych Rady Miejskiej w Iłowej, 

2. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych.  

3. Interpelacje i wnioski przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych. 

4. Sprawozdanie Komendanta Komisariatu Policji w Iłowej o stanie porządku i 

bezpieczeństwa publicznego na terenie działania Komisariatu Policji  w Iłowej w 2016 roku. 

5. Sprawozdanie Pełnomocnika Burmistrza ds Przeciwdziałania Uzależnieniom z działalności 

w 2016 roku. 

6. Sprawozdanie komisji stałych Rady Miejskiej w Iłowej z pracy w 2016 roku i 

przedstawienie planu pracy na 2017 rok. 

7. Przyjęcie uchwał w sprawie: 

1) projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego 

– referuje Kierownik Referatu Spraw Społecznych i Cywilnych (Druk Nr 115), 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Iłowej – referuje 

Franciszek Przynoga, Przedstawiciel Grupy Wnioskodawców (Druk Nr 116), 

3) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania 

rozwoju sportu przez Gminę Iłowa – referuje Sekretarz Gminy (Druk Nr 101), 

4) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Iłowej – referuje Sekretarz Gminy (Druk Nr 102), 

5) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii gminnych – 

referuje Sekretarz Gminy (Druk Nr 103), 

6) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych oraz ustalenie tego 

wymiaru dla pedagogów i logopedów – referuje Sekretarz Gminy (Druk Nr 104), 

7) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Iłowa – 

referuje Sekretarz Gminy (Druk Nr 105), 

8) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Iłowa – referuje 

Sekretarz Gminy (Druk Nr 106), 

9) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia Miejskiej Rady Seniorów w 

Iłowej i nadanie jej statutu – referuje Sekretarz Gminy (Druk Nr 107), 

10) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów – referuje Sekretarz Gminy (Druk Nr 

108), 
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11) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty – referuje 

Sekretarz Gminy (Druk Nr 109), 

12) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie zaliczenia dotychczasowych dróg 

powiatowych do kategorii dróg gminnych – referuje Sekretarz Gminy (Druk Nr 110), 

13) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii gminnych – 

referuje Sekretarz Gminy (Druk Nr 111), 

14) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu 

współpracy gminy Iłowa z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2017 – referuje Sekretarz Gminy (Druk Nr 112), 

15) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych oraz ustalenie ich przebiegu na terenie miejscowości Iłowa, gmina Iłowa – 

referuje Sekretarz Gminy (Druk Nr 113), 

16) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

udzielenia stypendiów w ramach Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych 

Dzieci i Młodzieży Gminy Iłowa – referuje Sekretarz Gminy (Druk Nr 114), 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

9. Odpowiedzi na interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski przewodniczących organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych. 

11. Zakończenie XXXIV sesji Rady Miejskiej w Iłowej.  

 

PRZEBIEG OBRAD 

Ad. II pkt 1 

Pan Paweł Lichtański –  Burmistrz Iłowej przedstawił sprawozdanie z podjętych działań między 

sesjami tj. od dnia 25.01.2017  r. do dnia 16.02.2017 r. : 

 

 na wniosek Starosty Żagańskiego wszcząłem postępowanie w sprawie wydania decyzji 

zatwierdzającej podział nieruchomości ozn. działką nr 30/1 obręb Wilkowisko, 

 podpisałem umowę z rzeczoznawcą – Zbigniewem Janek z Żagania dot. wykonywania 

operatów szacunkowych w 2017 r., 

 zleciłem wykonanie operatów szacunkowych: nieruchomości niezabudowanej ozn. działką 

nr 256/7 obręb Szczepanów (sprzedaż na rzecz właścicieli działki sąsiedniej ozn. nr 256/3 w 

drodze bezprzetargowej dla poprawienia funkcjonalności), nieruchomości niezabudowanej 

ozn. działkami nr 329/1 i 330/2 obręb Szczepanów (sprzedaż na rzecz właścicieli działki 

sąsiedniej ozn. nr 332/2 w drodze bezprzetargowej dla poprawienia funkcjonalności), lokali 

mieszkalnych przy ul.Nadrzecznej 11/7, ul.Mickiewicza 11/1 i 11/2 i ul.Żagańskiej 25/6, 

 pozytywnie zaopiniowałem możliwość podziału nieruchomości położonej w obrębie 

Szczepanów - działka nr 289/4 (wydzielenie części jezdni i pobocza drogi gminnej 

znajdujących się w granicach działki prywatne), 

 pozytywnie zaopiniowałem możliwość podziału nieruchomości położonej w obrębie 

m.Szczepanów  - działka nr 256/4 (wydzielenie działki dla potrzeb poprawienia 

funkcjonalności działki sąsiedniej nr 257), 

 w dniu 26 stycznia podpisałem protokół uzgodnien dot. nieodpłatnego nabycia przez Gminę 

Iłowa od Agencji Nieruchomości Rolnych działek nr 305/6 i 307/1 w obrębie Czerna 

(działki przy boisku). Na dzień 17 lutego został ustalony termin spisania umowy notarialnej, 
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 udzieliłem 50 % bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu użytkowania wieczystego 

nieruchomości gruntowej ozn. działkami nr  808/3 i 809 położoną w Iłowej przy 

ul.Żeromskiego, 

 podpisałem 19 aneksów dot. przedłużenia terminu trwania umów dzierżawy/najmu gruntów 

komunalnych Gminy Iłowa, 

 podpisałem umowy na wykonanie map do celów projektowych na potrzeby przeniesienia 

urządzeń placu zabaw z działki przy dawnej szkole podstawowej w Szczepanowie oraz na 

potrzeby budowy siłowni plenerowej na działce 395/1 w Czernej, 

 w dniu 31 stycznia podjąłem zarządzenie w sprawie przyjęcia planu wykorzystania zasobu 

nieruchomości gminnych na lata 2017-2019, 

 z informacji uzyskanych w obwodzie drogowym Zarządu Dróg Wojewódzkich w Żaganiu 

ponownie przystąpiono do uzupełniania ubytków w pasie drogi wojewódzkiej  ul. 

Żagańskiej, 

 w dniu 10 lutego pracownicy Starostwa Powiatowego w Żaganiu dokonali oględzin na 

drodze gminnej ul. Jaśminowej w związku z wprowadzoną stałą organizacją ruchu, 

 uzgodniłem usytuowanie budynku  rekreacyjnego na działce nr 307/1 w m. Czerna w 

odległości mniejszej niż 6 m od granicy z drogą gminną nr 001820F ozn. działką nr 494, 

 negatywnie ustosunkowałem się do pisma Zarządu Dróg Wojewódzkich w Zielonej Górze w 

kwestii przebudowy zjazdu do stacji Statoil, 

 w ramach Funduszu Sołeckiego Sołectwa Konin Żagański zakupiono odkurzacz spalinowy 

do liści, 

 przydzielono trzy mieszkania komunalne,  

 wygaszono jedno zezwolenie na alkohol- likwidacja punktu sprzedaży, 

 wydano jedno zaświadczenie o numerze porządkowym, 

 przyjęto oświadczenia o wartości sprzedaż alkoholu w roku 2016, 

 3 przedsiębiorców rozpoczęło działalność gospodarczą, 

 8 przedsiębiorców zawiesiło działalność gospodarczą, 

 1 przedsiębiorca wznowił działalność gospodarczą,  

 2 przedsiębiorców zakończyło prowadzenia działalności gospodarczej, 

 wydano 17 zaświadczeń o przeznaczeniu działek w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego, 

 2 decyzje o warunkach zabudowy,  

  przesłano sprawozdanie do Marszałka Województwa Lubuskiego w sprawie realizacji 

inwestycji w zakresie wodociągów i sanitacji wsi za rok 2016, 

 podpisano umowę  z ENEA Operator Zielona Góra na zasilanie oświetlenia drogowego w  

Strefie  Aktywności Gospodarczej w Koninie Żagańskim, 

 wydano 1 decyzję w sprawie umorzenia postępowania dot. uzyskania zezwolenia na 

usunięcie drzewa, które rośnie na działce w Koninie Żagańskim, 

 wnioskowano do Starostwa Powiatowego o wydanie decyzji zezwalającej na usunięcie 

drzew rosnących na stadionie, działka nr 651 oraz na terenie rowu, działka nr 1243 oraz  

działka 1244, droga niepubliczna, 

 otrzymano decyzję ze Starostwa Powiatowego nie zezwalającą na usunięcie drzew przy 

placu zabaw w Koninie Żagańskim, 

 otrzymano decyzję ze Starostwa Powiatowego nie zezwalającą na usunięcie 2 drzew oraz 

zezwalającą na usunięcie 2 drzew w pasie drogi, działka nr 79/1 – Żaków, 

 wydano 3 decyzje umarzające postępowanie w sprawie wydania decyzji o: 

- obowiązku uiszczania opłat za opróżnianie zbiornika bezodpływowego, 

- ustaleniu wysokości opłat za opróżnianie zbiornika bezodpływowego, 

- terminie uiszczania opłat za opróżnianie zbiornika bezodpływowego, 
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 przyjęto do 15 lutego 37 wnioski o usunięcie wyrobów oraz odpadów zawierających azbest 

z terenu Gminy Iłowa, 

 złożono wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska o dofinansowanie 

zadania: usuwanie azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Iłowa,  

 W dniu 31.01.2017 zostało ogłoszone postępowanie przetargowe na zadanie :  Budowa 

platformy e-usług wraz z dostawą sprzętu komputerowego dla Gminy Iłowa w ramach 

projektu „Rozwój elektronicznych usług dla ludności - tworzenie i wdrożenie 

interaktywnych usług administracji elektronicznej w Gminie Iłowa”. W wyznaczonym 

terminie do dnia 15.02.2017 wpłynęła jedna oferta na kwotę 324 105 zł  (firma Sputnik 

Software Sp. z o.o.  Poznań). Planowana realizacja projektu potrwa do końca 2017 roku, 

 trwają prace nad opracowaniem SIWZ do przetargów nieograniczonych dla inwestycji: 

- przebudowa i termomodernizacja budynku socjalno-administracyjnego na stadionie 

miejskim w Iłowej, 

- przebudowa ul. Pułaskiego, przebudowa ul. Batorego oraz przebudowa Placu Wolności, 

 zgłoszono 11 przypadków awarii oświetlenia drogowego,  

 17 stycznia wystąpiłem z wnioskiem do Zarządu Dróg Wojewódzkich o wyrażenie wstępnej 

opinii dot. ustawienia znaków turystycznych E-22b na drodze wojewódzkiej nr 296, w celu 

wskazania dojazdu do obiektu zabytkowego jakim jest Park Dworski w Iłowej (z kierunku 

miasta Żagań i z kierunku miejscowości Ruszów).  W odpowiedzi na pismo, zarządca drogi 

wskazał, jakie należy spełnić wymagania, aby uzyskać zgodę (sporządzić projekt stałej 

organizacji ruchu i przedłożyć do zaopiniowania) – koszt ok. 6 tys. zł., 

 zleciłem wykonanie 4 tablic informacyjnych - promujących Park Dworski w Iłowej, które 

zamontowane zostaną na parkingach leśnych przy drodze wojewódzkiej 296 (kierunek 

Żagań oraz Ruszów).  – koszt 4 tys. zł,  

 w ubiegłym tygodniu brałem udział w spotkaniu w ramach nieformalnego porozumienia A – 

18 z nowym dyrektorem Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad (GDDKiA) w 

Zielonej Górze. W spotkaniu wzięła również udział pani Burmistrz Żar, pan Wójt Wymiarek 

oraz pan Burmistrz Gozdnicy. Na spotkaniu dowiedzieliśmy się, że prawdopodobnie 

wszystkie działania, które w tej chwili GDDKiA podejmie względem autostrady A-18, czy 

drogi krajowej Nr 18 będą zmierzały do tego, żeby zmienić jej kategorię z A na S. Nowy 

dyrektor mówił, że to jest jedyne rozwiązanie, które on widzi możliwe do przeprowadzenia i 

zrealizowania z pieniędzy albo budżetu państwa, albo ewentualnego jeszcze 

dofinansowania, choć uważa, że natężenie ruchu na tym odcinku między Olszyną a 

Golnicami jest na tyle nie duże, bo około 9 tysięcy pojazdów (według informacji, którą 

przedstawił pan dyrektor) i to natężenie ruchu spowoduje, że państwo polskie nie będzie 

miało takiej możliwości skorzystania z dofinansowania środkami unijnymi. W tej chwili 

projekt przebudowy, remontu południowej nitki autostrady od granicy w Olszynie do Golnic 

to jest około 1 mld zł. Projekt przewiduje powstanie aż 19 przejść dla zwierząt, ten temat 

cały czas wraca, bo przejścia dla zwierząt są bardzo kosztowne. Budując przejścia dla 

zwierząt w takiej ilości nad autostradą, to ich koszt jest znacznie większy niż nad S, 

ponieważ nad autostradą przejścia dla zwierząt wymagają zastosowania konkretnych 

materiałów, oczywiście nad S też, ale nie takiej jakości jak nad autostradą. W związku z tym 

dyrektor mówił, że jest w stanie zejść z tych kosztów aż do 300 mln złotych. Mnie się to 

wydaje mało prawdopodobne, żeby tak zrobić, ale twierdził, że być może jeszcze zastosują 

inną technologię budowy samej jezdni, ja na tym się kompletnie nie znam, więc myślę, że 

musimy mu zaufać. Tak twierdził, że zmiana kategorii z A na S oraz zastosowanie innej 

technologii przy budowie jezdni oraz budowy mniejszej liczby przejść dla zwierząt również 

w innej technologii spowoduje, że być może z oszczędności poprzetargowych realizacji 

budowy dróg i mostów na terenie kraju taka inwestycja mogłaby być zrealizowana, ale 

najszybciej powiedział decyzja w tej sprawie zapadnie pod koniec tego roku, a kiedy 

realizacja to już nie wie, 
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 dnia 14 lutego wystąpiliśmy z kolejnym wnioskiem do Oddziału PKP w Poznaniu, tam też 

zmieniła się dyrekcja pod koniec ubiegłego roku z zapytaniem dlaczego już nowa dyrekcja 

również nie odpowiada na zapytanie gminy Iłowa i nie reaguje na wnioski związane z 

uporządkowaniem terenu stacji PKP, wokół stacji, w ogóle samej nieruchomości PKP, bo ta 

nieruchomość sięga granicami drogi powiatowej od strony Eskordu. Nie otrzymaliśmy na 

nasze chyba trzy pisma żadnej odpowiedzi. Wystąpiliśmy tym razem zapytaniem do pani 

dyrektor, ale postanowiłem również to pismo wysłać do wiadomości wszystkich naszych 

parlamentarzystów (12 Posłów, 3 Senatorów, Ministra Infrastruktury, Marszałka 

Województwa Lubuskiego oraz Wojewody Lubuskiego) być może takie działanie 

przyniesie jakiś efekt, chociażby w postaci odpowiedzi dlaczego PKP nie realizuje zapisów 

Uchwały Rady Miejskiej o utrzymaniu czystości i porządku w gminie, 

 weszliśmy w dobre relacje z organizatorami spływów kajakowych, w ubiegłem roku taki 

spływ odbył się również m.in. na terenie Parku Dworskiego, jakiś czas temu pan 

Mieczysław Jakubowicz też wnioskował, żeby zrobić taką przystań – miejsce, z którego 

swobodnie kajakarze mogliby zejść do rzeki Czerna w Parku. Otrzymaliśmy wstępną zgodę 

Konserwatora Zabytków oraz Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych na usytuowanie 

takiego ześlizgu do wody na terenie Parku, aczkolwiek Konserwator miał pewnego rodzaju 

zastrzeżenia co do lokalizacji. W przyszłym tygodniu umówiliśmy się z organizatorem 

spływu kajakowego, żeby wskazał nam najlepsze według niego miejsce na usytuowanie 

takiego ześlizgu, 

 Gmina Iłowa zajęła drugie miejsce w konkursie pn. „Przestrzenie Otwarte. Artystyczny 

Przystanek 2017”.  W dniu 9 lutego w siedzibie Stowarzyszenia Gmin i Powiatów 

Wielkopolski, odbyło się posiedzenie Komisji Konkursowej, która spośród zgłoszeń gmin 

województwa lubuskiego, wyłoniła do ścisłego finału trzy lokalizacje położone w gminach 

Deszczno, Nowogród Bobrzański oraz Iłowa. 13 lutego br.  komisja ogłosiła 

wyniki konkursu, w którym główną nagrodą było zaprojektowanie i wykonanie oryginalnej 

wiaty przystankowej w lokalizacji zaproponowanej przez zwycięską gminę. Pierwsze 

miejsce w konkursie zajęła Gmina Deszczno, w której to właśnie powstanie nowy 

przystanek. Organizatorem konkursu jest Firma A2HM PHPU Mateusz Grzegorski z 

siedzibą w Koźminie Wielkopolskim, Stowarzyszenie Gmin i Powiatów Wielkopolski z 

siedzibą w Poznaniu, Zrzeszenie Gmin Województwa Lubuskiego z siedzibą w Zielonej 

Górze, 

 

Przewodniczący Komisji Stałych Rady Miejskiej w Iłowej złożyli sprawozdania z pracy 

Komisji za okres międzysesyjny.  

Ad. II pkt 2 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych. 

Pan Franciszek Przynoga – Radny  

1) Zapytanie do pana Burmistrza – 17 listopada 2016 r. złożyłem wniosek w sprawie kary w 

wysokości 245 tys. zł za Park Dworski. W dniu 21 grudnia 2016 r. otrzymałem odpowiedź, 

że ze względu na skomplikowany charakter sprawy odpowiedź zostanie udzielona w 

terminie późniejszym. Mija trzy miesiące, więc pytam, na jakim etapie jest ta sprawa. Na 

pewno pozostali radni też tą sprawą są zainteresowani. 

2) W ostatnim okresie czasu ZGKiM ogłaszał kilka przetargów na sprzedaż lokali w Koninie 

Żagańskim nr 32. Z powodu braku chętnych lokale te nie znajdują nabywców, a gmina 

ponosi koszty. Wobec powyższego wnioskuje do pana Burmistrza o przystosowanie tych 

lokali jako lokale mieszkalne i sprzedaż w przetargu lub przydzielenie jako lokale socjalne. 
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Pan Waldemar Leszcz – Radny 

W kierunku Konina Żagańskiego na początku wjazdu do pana Pudełka tworzą się zapadliny na 

drodze, moim zdaniem związane to może być z natężonym ruchem na tej drodze. W związku z tym 

mam prośbę, aby zwrócić się o analizę tego i sprawdzenie co jest przyczyną.  

Pan Edward Lesiak – Radny 

Ja już kiedyś prosiłem, żeby zwrócić uwagę dla Enei nt. wyłączania świateł w godzinach 

porannych. Mam dokładny przykład, 7 lutego br. jadąc z Żar –  światła wyłączono w Żarach o 

godz. 702 a dojeżdżając do mnie do Janowa dopiero o godz. 732. O pół godziny jest przesunięcia 

czasowego. Ja to już kiedyś zgłaszałem, ale widzę, że Enea ma dobrego płatnika. 

Pan Waldemar Leszcz – Radny 

Proszę o informację, czy gmina planuje wydanie biuletynu informacyjnego z wydarzeniami 

planowanymi na dany rok jako kwartalnik, albo raz na pół roku, aby ta informacja docierała do 

mieszkańców, którzy niekoniecznie mają dostęp do Internetu, czy mediów elektronicznych. 

Pani Wiesława Gajda – Radna 

Panie Burmistrzu ul. Konopnickiej ma ładną nawierzchnię, ładny chodnik, ale nie ma ani jednego 

kosza na śmieci, ja bym bardzo prosiła o chociaż ustawienie dwóch koszy. 

Pan Mirosław Wdowiak – Radny 

Jeśli chodzi o rozbudowę szkoły, czy są jakieś nowe informacje, na jakim etapie jesteśmy. 

Ad. II pkt 3 

Kolejny punkt obrad – zapytania, interpelacje przewodniczących organów wykonawczych 

jednostek pomocniczych.  

Pani Leokadia Ziaja – Sołtys wsi Jankowa Żagańska 

Mam problem, bo dostaję tylko jednego pracownika w ramach prac społecznie użytecznych, osobę, 

która  ma troje małych dzieci w wieku od 2-4 lat i z tymi dziećmi idzie sprzątać. Wiadomo, że 

Jankowa jest duża i ja nie dam rady przy tylko jednej osobie utrzymać porządku na wsi. Proszę o 

przydział konkretnych ludzi, którzy niech się biorą do pracy, a nie tylko idą po pieniądze. Urząd 

Pracy tłumaczy, że nie ma ludzi.  

Ad. II pkt 4 

Sprawozdanie Komendanta Komisariatu Policji w Iłowej o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego na terenie działania Komisariatu Policji  w Iłowej w 2016 roku. 

Pan Ryszard Hryniewiecki – Komendant Komisariatu Policji w Iłowej przedstawił 

sprawozdanie o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie działania Komisariatu 

Policji w Iłowej w 2016 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Pan Zygmunt Sygnowski – czy ilość policjantów na terenie gminy według pana oceny jest 

wystarczająca. 

Pan Ryszard Hryniewiecki – jest na pewno za mała, mamy zapewnienie i obietnicę Komendanta 

Powiatowego Policji, który doskonale zdaje sobie sprawę z tego w jakich warunkach 

funkcjonujemy i obiecał, że do czasu zakończenia budowy nowego komisariatu postara się nas 

wesprzeć i liczymy co najmniej na 4 – 5 etatów dla służby patrolowej. Służba dzielnicowych nie 

może i nie powinna przede wszystkim pełnić służby patrolowo – interwencyjnej.  

Pan Edward Lesiak –  w wystąpieniu podał pan, że było 58 osób zatrzymanych do wytrzeźwienia, 

dokąd wozimy te osoby.  
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Pan Ryszard Hryniewiecki – do Żagania, jeżeli zachodzi potrzeba to osoba jest przebadana przez 

lekarza w Żaganiu na Pogotowiu i jest zatrzymywana w pomieszczeniach osób zatrzymanych w 

Komendzie Powiatowej Policji w Żaganiu. 

Pan Edward Lesiak –  osobiście mam pewien niedosyt, że czasami policjantów nie widać w 

terenie zwłaszcza wiejskim lub ich nie widać w działaniu.  

Pan Ryszard Hryniewiecki – jeżeli Państwo macie taką potrzebę, to mam nadzieje, że będziecie 

korzystali z tych narzędzi, które zostały przedstawione, jak również osobiście, dzielnicowy jest do 

dyspozycji, będę zachęcał ich do współpracy z radnymi, którzy są przedstawicielami 

społeczeństwa.  

Pan Paweł Lichtański – Burmistrz – korzystając z obecności pana Komendanta Policji chciałbym 

serdecznie podziękować za bardzo dobrą współpracę, bardzo dziękuję na niełatwą pracę często 

niezrozumiałą przez wielu. Komisariat Policji w Iłowej bardzo też często pomaga nam w 

zabezpieczaniu różnego rodzaju miejskich imprez, za co panie Komendancie dziękuję. Ten wniosek 

pracowników Ośrodka Pomocy Społecznej do Konkursu „Policjant, który mi pomógł” jest 

wynikiem bardzo dobrej współpracy z Policja i za to bardzo serdecznie dziękuję. Trzymamy 

wszyscy kciuki, żeby udało się wybudować nowy komisariat. Ja narzekałem w swoim 

sprawozdaniu na stan infrastruktury stacji PKP w Iłowej, ale tam nikt nie pracuje i nie przebywa. W 

budynku  Komisariatu przebywają ludzie i codziennie pracują i przebywają też tam mieszkańcy, 

którzy są przesłuchiwani, którzy składają swoje skargi i zażalenia i wypadałoby, żeby nasi 

policjanci i mieszkańcy, którzy korzystają z Komisariatu byli przyjmowani w godnych warunkach, 

których już tam dawno nie ma.  

Ad. II pkt 5 

  Sprawozdanie Pełnomocnika Burmistrza ds Przeciwdziałania Uzależnieniom z działalności w 

2016 roku. 

  Pani Ewa Sowa –  Pełnomocnik Burmistrza ds Przeciwdziałania Uzależnieniom przedstawiła 

sprawozdanie z działalności za 2016 rok oraz sprawozdania z pracy ośrodków Ośrodki Integracji 

Społecznej działających w Sołectwach: Borowe, Konin, Czerna, Czyżówek, Klików i Szczepanów 

(sprawozdania stanowią załącznik do protokołu).  

Ad. II pkt 6 

Sprawozdanie komisji stałych Rady Miejskiej w Iłowej z pracy w 2016 roku i przedstawienie 

planu pracy na 2017 rok. 

Przewodniczący komisji stałych RM złożyli sprawozdania z pracy komisji za 2016 rok i plany 

pracy na 2017 rok. 

Ad. II pkt 7 

Przyjęcie uchwał w sprawie: 

1) projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego 

Pani Magdalena Muzika – Kierownik Referatu Spraw Społecznych i Cywilnych – Rada 

Miejska w Iłowej uchwałą numer 137/7/XXI/16 z dnia 13 kwietnia 2016 r. w sprawie ustalenia 

planu sieci publicznych szkół podstawowych i gimnazjów oraz określenia granic ich obwodów 

określiła już  sieć szkół i gimnazjów oraz granice ich obwodów, natomiast zgodnie 

z art. 206 ust. 1 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. - Przepisy wprowadzające ustawę - Prawo 

oświatowe  Rada  Miejska obowiązana jest podjąć uchwałę w sprawie projektu dostosowania sieci 

szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą –Prawo 

oświatowe. Przedstawiony projekt uchwały obejmuje projekt planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Iłowa, a także granice obwodów publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Iłowa, na okres od 1 września 2017 r. do dnia 
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31 sierpnia 2019 r. który obejmować będzie miejscowości: Borowe, Czerna, Czyżówek, Jankowa 

Żagańska, Klików, Konin Żagański, Kowalice, Szczepanów, Wilkowisko, Żaganiec oraz Iłowa 

(wszystkie ulice w mieście), planu sieci klas dotychczasowych publicznych gimnazjów 

prowadzonych w szkołach podstawowych, oraz granice obwodów klas dotychczasowych 

gimnazjów prowadzonych przez Gminę Iłowa na okres od 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 

2019 r. który obejmować będzie miejscowości: Borowe, Czerna, Czyżówek, Jankowa Żagańska, 

Klików, Konin Żagański, Kowalice, Szczepanów, Wilkowisko, Żaganiec oraz Iłowa (wszystkie 

ulice w mieście) oraz projekt planu sieci publicznych ośmioletnich szkół podstawowych 

prowadzonych przez gminę, a także granice obwodów publicznych ośmioletnich szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Iłowa, od dnia 1 września 2019 r.,  który obejmować 

będzie miejscowości: Borowe, Czerna, Czyżówek, Jankowa Żagańska, Klików, Konin Żagański, 

Kowalice, Szczepanów, Wilkowisko, Żaganiec oraz Iłowa (wszystkie ulice w mieście). Ponieważ 

na terenie gminy działa w chwili obecnej tylko jedna publiczna szkoła podstawowa i tylko jedno 

publiczne gimnazjum organizacyjnie powiązane w zespół szkół, na podstawie art. 191 ust. 1 ustawy 

z dnia 14 grudnia 2016 r. Przepisy wprowadzające - Prawo oświatowe zespół ten z dniem 1 

września 2017 r. stanie się z mocy prawa ośmioletnią szkołą podstawową. 

Liczba dzieci i młodzieży z terenu, które będą realizować obowiązek szkolny w okresie od 

1 września 2017 r. do 31 sierpnia 2019 r. przedstawia się następująco: 

- rok szkolny 2017/2018 – 618 uczniów, 

- rok szkolny 2018/2019 – 623 uczniów. 

Według danych z Systemu Informacji Oświatowej na dzień 30.09.2016 r. aktualnie  115 uczniów 

zameldowanych na terenie gminy Iłowa realizuje obowiązek szkolny w innej gminie lub za granicą 

tj. 55 uczniów szkoły podstawowej realizuje obowiązek w innej gminie, 13 za granicą oraz 

36 uczniów gimnazjów realizuje obowiązek w innej gminie, 11 za granicą. 

Liczba miejsc w szkole  w okresie od 1 września 2017 r. do 31 sierpnia 2019 r. wynosić będzie 550. 

Droga dzieci, które będą realizować obowiązek szkolny z miejscowości  Borowe, Czerna,     

Czyżówek, Jankowa Żagańska, Klików, Konin Żagański, Kowalice, Szczepanów, Wilkowisko, 

Żaganiec przekracza odległość określoną w art.39 ust 2 ustawy Prawo oświatowe, dlatego dla dzieci 

dojeżdżających z tych miejscowości będą zorganizowane dowozy szkolne zgodnie z art. 39 ust. 3 

pkt. 1 w/w ustawy. 

Głosowanie uchwały: 

w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych  

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Iłowej  

Pan Franciszek Przynoga, Przedstawiciel Grupy Wnioskodawców – Radni Rady Miejskiej 

Franciszek Przynoga, Wiesława Gajda, Zygmunt Sygnowski, Waldemar Leszcz i Tomasz 

Słomiński zgodnie z § 21 ust. 1 Statutu Gminy Iłowa złożyli wniosek na podstawie, którego 

przygotowano projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Iłowej pana 

Pawła Lichtańskiego:  

1. wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 5 300,00 zł 

2. dodatek funkcyjny w wysokości 1 800,00 zł 

3. dodatek specjalny w wysokości 27% 

4. dodatek za wieloletnią pracę obliczony procentowo od wynagrodzenia zasadniczego w 

zależności od okresów pracy uprawniających do dodatku. 

Wniosek nasz uzasadniamy tym, że po 2-letnim okresie sprawowania Urzędu Burmistrza Iłowej 

przez pana Pawła Lichtańskiego jesteśmy w stanie dokonać oceny jego dotychczasowej pracy. 

Ustalając na początku kadencji wynagrodzenie Burmistrzowi Iłowej stwierdziliśmy, że po pewnym 

czasie dokonamy oceny jego pracy. W odczuciu większości radnych ocena ta jest pozytywną, 

zwłaszcza współpraca z Radą Miejską.  
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Podejmowane przez Burmistrza działania na rzecz pozyskiwania dodatkowych środków ze źródeł 

zewnętrznych oraz uzyskiwane efekty w postaci zrealizowanych inwestycji w sferze infrastruktury 

komunalnej jak i społecznej przyczyniają się w znacznym stopniu do rozwoju naszej gminy.  

Na przestrzeni ostatnich dwóch lat należy zauważyć również zwiększenie działań w zakresie 

promocji gminy. 

W związku z powyższym prosimy Radę Miejską o podjęcie uchwały i ustalenia nowego 

wynagrodzenia Burmistrzowi Iłowej. 

Dodam jeszcze, że z uzyskanych informacji od pani Skarbnik Gminy w dniu 7 lutego br. 

podniesienie wynagrodzenia dla Burmistrza nie wpłynie ujemnie na finanse w dziale 750 oraz nie 

spowoduje deficytu w budżecie na 2017 rok.  

Wniosek i projekt uchwały przedstawiony był szczegółowo i dyskutowany na poszczególnych 

komisjach. 

 

Głosowanie uchwały: 

w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych  

za głosowało – 14 radnych 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 1 (K. Burnat) 

Pan Paweł Lichtański – Burmistrz – Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo wiadomo, że 

praca Burmistrza każdej gminy oceniana jest przez np. pryzmat tego jak funkcjonuje Urząd, przez 

pryzmat tego jak funkcjonuje Gmina, ja oczywiście swojej pracy nie oceniam, pracuję tak jak 

potrafię najlepiej, dlatego chciałbym serdecznie podziękować, że znalazła się taka grupa 

inicjatywna, która zaproponowała Państwu głosowanie tej uchwały dzisiaj. Wszystkim Państwu, 

którzy zagłosowali za bardzo serdecznie dziękuję i chcę Państwu powiedzieć, że jestem 

przekonany, że wszystko co najlepsze jeszcze przed nami. 

3) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia warunków i trybu 

finansowania rozwoju sportu przez Gminę Iłowa  

Pan Roman Andzel – Sekretarz Gminy – Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo jeżeli 

pozwolicie to omówię 14 kolejnych uchwał jednocześnie. Otóż ustawa z 20 lipca 2000 r. o 

ogłaszaniu aktów normatywnych i niektórych innych aktów prawnych mówi, że akty prawne inne 

niż ustawa powinny być ogłaszane teksty jednolite do tych aktów nie rzadziej niż raz na 12 

miesięcy, jeżeli były one nowelizowane. Do takich aktów prawnych należą uchwały, które są 

aktami prawa miejscowego, a więc nie  wszystkie uchwały, ale tylko te, które są aktami prawa 

miejscowego. Ustawa ta określa również tryb ogłaszania aktu prawa miejscowego i akurat jeśli 

chodzi o radę gminy tekst jednolity ogłasza rada i ogłasza się tekst jednolity w dzienniku 

urzędowym województwa lubuskiego. W tej chwili macie Państwo przed sobą aż 14 tekstów 

jednolitych uchwał, a więc w ubiegłym roku 14 razy zmienialiśmy uchwały, które są aktami prawa 

miejscowego. Jest to wymóg prawny od, którego nie możemy odstąpić, stąd jest aż 14 tych uchwał.  

Głosowanie uchwały: 

w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych  

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

4) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Iłowej 

Głosowanie uchwały: 

w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych  

uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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5)  ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii 

gminnych 

Głosowanie uchwały: 

w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych  

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

6) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych oraz ustalenie 

tego wymiaru dla pedagogów i logopedów 

Głosowanie uchwały: 

w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych  

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

7) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 

Gminy Iłowa 

Głosowanie uchwały: 

w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych  

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

8) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Iłowa 

Głosowanie uchwały: 

w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych  

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

9) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia Miejskiej Rady Seniorów 

w Iłowej i nadanie jej statutu 

Głosowanie uchwały: 

w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych  

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

10) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 

Głosowanie uchwały: 

w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych  

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

11)  ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty 

Głosowanie uchwały: 

w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych  

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

12)  ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie zaliczenia dotychczasowych dróg 

powiatowych do kategorii dróg gminnych 

Głosowanie uchwały: 

w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych  

uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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13)  ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii 

gminnych 

Głosowanie uchwały: 

w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych  

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

14)  ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu 

współpracy gminy Iłowa z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2017 

Głosowanie uchwały: 

w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych  

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

15)  ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych oraz ustalenie ich przebiegu na terenie miejscowości Iłowa, gmina Iłowa 

 

Głosowanie uchwały: 

w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych  

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

16)  ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

udzielenia stypendiów w ramach Lokalnego Programu Wspierania Edukacji 

Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży Gminy Iłowa 

Głosowanie uchwały: 

w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych  

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. II pkt 8 

Przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji Rady Miejskiej  

za przyjęciem protokołu głosowało – 15 radnych   

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

Ad. II pkt 9 

Odpowiedzi na interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych 

Pan Paweł Lichtański – Burmistrz – jeśli chodzi o zapytanie pana radnego Franciszka Przynogi 

dotyczące braku odpowiedzi na interpelację związaną z karą nałożoną przez instytucję finansującą 

projekt Rewitalizacji Parku Dworskiego, rzeczywiście zasygnalizowałem w tym piśmie, że spróbuję 

na to pytanie odpowiedzieć w sposób racjonalny, co było tego przyczyną. Zwróciłem się też z 

pismem do byłego Burmistrza z zapytaniem co według niego mogło być przyczyną tego, że nie 

zamieszczono informacji w Biuletynie Zamówień Publicznych. Biorąc pod uwagę fakt, że to jednak 

było jakiś czas temu, także nie oczekiwałem odpowiedzi może wprost. Były Burmistrz odpisał 

oczywiście, że nie ma w tej chwili dostępu do dokumentów i trudno mu wskazać przyczynę 

dlaczego tak się stało. Ja myślę, że w przyszłym tygodniu taka odpowiedź wpłynie do Państwa. W 

toku sprawdzania wszystkich dokumentów związanych z całym przedsięwzięciem, z całą 

inwestycją sprawdziłem jeszcze protokół z przetargu. W samym protokole poprzetargowym nie 

była podana informacja, że termin przetargu został zmieniony. Prawdopodobnie dlatego też Urząd 

Wojewódzki na etapie weryfikacji tych dokumentów nie był w stanie zweryfikować wcześniej tego 

błędu związanego z brakiem zamieszczenia informacji w Biuletynie Zamówień Publicznych, też 

trudni mi w tej chwili odpowiedzieć dlaczego tak się stało, bo w protokole poprzetargowym jest 

adnotacja, że termin nie został zmieniony. Ten protokół mogę Państwu dołączyć jako załącznik do 

odpowiedzi.  
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Natomiast w tej chwili nie odpowiem panu wprost na interpelację złożoną w dniu 17 listopada, 

tylko sygnalizuję jakie  jeszcze wątki się pojawiły w toku prowadzonej weryfikacji dokumentów 

związanych z samym przetargiem.  

Jeśli chodzi o wniosek pana związany z przekształceniem, zmianą sposobu użytkowania lokalu w 

Koninie Żagańskim po Ośrodku Zdrowia, to też jest pewnego rodzaju problematyczne, żeby w tej 

chwili na to wprost odpowiedzieć dlatego, że ja jeszcze jestem w korespondencji z panią Elżbietą 

Gliniak i jeszcze cały czas łudzę się, że być może uda się w jakiś sposób porozumieć. W ostatniej 

informacji, którą wysłałem było zapytanie wprost jakie jeszcze ewentualnie mogłaby gmina spełnić 

warunki, żeby Ośrodek w Koninie Żagańskim przywrócić. W odpowiedzi uzyskałem, że pani 

doktor oczekuje, żeby to gmina te warunki przedstawiła. Ja tylko sięgam pamięcią do jednego  

Zebrania Wiejskiego w Koninie Żagańskim, na którym to część mieszkańców zadeklarowała, że 

jest w stanie pokryć funkcjonowanie tego lokalu jeżeli tam rzeczywiście funkcjonowałby Ośrodek 

Zdrowia w ramach Funduszu Sołeckiego. Taka dyskusja na tym Zebraniu była, myślę, że pan 

Sołtys może to potwierdzić.  

W Funduszu Sołeckim było 9 tys. zł zabezpieczone na lampy i z tych pieniędzy ewentualnie w 

ramach Funduszu Sołeckiego Konina Żagańskiego mógłby być ten Ośrodek utrzymywany. 

Natomiast jeżeli ostatecznie nie dojdzie do takiego porozumienia, to jest jedyna słuszna droga, czyli 

zmiana sposobu użytkowania tego lokalu i przekształcenie w lokale komunalne. Także poczekajmy 

jeszcze do wiosny i zdecydujemy wspólnie z Państwem co z tym lokalem dalej zrobić.  

Pan Franciszek Przynoga – w przerwie z panią Krystyną rozmawialiśmy, ja nie jestem przeciwny, 

żeby tam nie było lekarza, jeżeli jest możliwość działalności lekarza, to proszę bardzo. Tak jak tutaj 

pan wspomniał, że może w formie porozumienia, ale jeżeli nie będzie takiej możliwości, to tak jak 

wspomniałem we wniosku, że gmina ponosi koszty i dlatego trzeba coś z tym zrobić.  

Pan Zygmunt Sygnowski – ja chciałbym coś dodać, przede wszystkim, czy pani doktor chce, 

może tak trzeba byłoby zadać pytanie, bo to, że my chcemy i mieszkańcy chcą… 

Pan Paweł Lichtański – Burmistrz – ja wcześniej powiedziałem, że otrzymałem odpowiedź, że 

pani doktor oczekuje na warunki jakie przedstawi gmina. Ja zaproponuję te warunki biorąc pod 

uwagę to o czym mówili mieszkańcy na Zebraniu Wiejskim w Koninie.  

Pani Krystyna Burnat – panie Burmistrzu, a może w formie gminnego ośrodka, ja się na tym nie 

znam, może coś takiego stworzyć, bo ludzie zostali bez lekarza, a jeśli przekształcimy na 

mieszkania socjalne to też będą szły od nas pieniądze. 

Pan Paweł Lichtański – Burmistrz – każdy rodzaj funkcjonowania tych lokali, który przynosiłby 

przychód do zakładu jest pożądany, czy to będzie lekarz, czy to będzie lokal mieszkalny, to będzie 

lepsze rozwiązanie niż w tej chwili. Bo w tej chwili gmina dopłaca do Wspólnoty ponad 1 200 zł, 

robiła to też wcześniej, tylko mając pieniądze z czynszu. Te pieniądze idą dla Wspólnoty, także na 

pewno Wspólnota Mieszkaniowa, która tam jest na tym korzysta.  

Jeśli chodzi o interpelację pana radnego Waldemara Leszcza dotyczącą dróg powiatowych, wydaje 

mi się, że o tym była mowa na spotkaniu z radnymi powiatowymi. Prawdopodobnie taką 

informację przesłaliśmy też w ubiegłym roku do Starostwa, o to wnioskował m.in. pracownik pana 

Pudełki. Nie mniej dokładnie to sprawdzę, jeśli to nie jest ta sprawa, to oczywiście wyślemy 

informację z zapytaniem, czy jest możliwe usunięcie tych zapadlin. 

Drugie pytanie dotyczyło możliwości wydawania przez gminę biuletynu informacyjnego – tak się 

dobrze składa, że praktycznie od 2014 roku są określone zasady funkcjonowania takich biuletynów. 

Chciałbym, żeby Sekretarz Gminy jak to wygląda od strony prawnej, jak powinno funkcjonować, a 

za chwilę powiem jakie mamy plany w związku z tym. 

Pan Roman Andzel – od 2014 roku wszystkimi wydawnictwami w Polsce, które były wydawane 

przez samorządy gminne zajęła się Helsińska Fundacja Praw Człowieka i nie zostawiła krótko 

mówiąc suchej nitki, wskazując na to, że praktycznie to wszystkie wydawnictwa stały się gazetą 
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lokalną, a nie biuletynem informacyjnym. W tej sprawie też zajęło stanowisko Samorządowe 

Kolegium Odwoławcze we Wrocławiu, które wyraźnie powiedziało jak te biuletyny mają 

wyglądać. Muszą spełniać przede wszystkim trzy rzeczy, a więc ma tam być tylko informacja 

publiczna ta, która jest w Biuletynie Informacji Publicznej (BIP) z przedrukiem uchwał itp., 

natomiast nie ma tam miejsca na prywatne wypowiedzi, wywiady itd. Drugie ma być za darmo, a 

więc nie można pobierać pieniędzy i trzecie nie ma być tam reklam, w tym przedsiębiorców. Te 

trzy warunki musi biuletyn informacyjny gminy wydawany przez organ gminy spełniać. Jedynie w 

takim kształcie biuletyn może funkcjonować. Obawiam się jeżeli by to miało mieć jakiś inny 

charakter, to kontrola mogłaby to podważyć.  

Pan Paweł Lichtański – Burmistrz – często takie biuletyny są narzędziem politycznym. Myśmy w 

ubiegłym roku podjęli próbę zalegalizowania nazwy dla takiego biuletynu w Gminie Iłowa i 

nazwaliśmy coś co jeszcze nie jest drukowane, ale jest takim elementem przygotowania, bo to są 

też koszty, to też trzeba wziąć pod uwagę. Zakładaliśmy, że będziemy wydawać taki biuletyn co 

kwartał, który będzie takim podsumowaniem tego co się udało zrobić w kwartale, co się wydarzyło, 

jakie istotne ważne informacje dla mieszkańców należałoby tam przedstawić. I ewentualnie byłby 

też zapowiedzią tego co się wydarzy, kalendarz imprez. Koszt takiego 8- stronicowego biuletynu w 

liczbie 1500 egzemplarzy w kwocie 2 500 złotych. Nasz biuletyn mógłby się nazywać „Iłowieści”. 

Ten pomysł zrodził się dlatego, że często uczestnicząc w spotkaniach np. na terenach wiejskich z 

mieszkańcami, mieszkańcy rzeczywiście nie mieli informacji o tym co się w gminie dzieje. 

Większość tych istotnych wydarzeń dzieje się w samej Iłowej, często te informacje nie docierają do 

mieszkańców wsi. Taki bezpłatny biuletyn z informacją o tym co miało miejsce, co będzie miało 

miejsce myślę, że to jest bardzo dobry pomysł dla mieszkańców wsi, bo jesteśmy winni 

mieszkańcom rzetelną informację. To też jest takie pole żebyśmy rozmawiali o tym jeszcze w tym 

roku. Może spróbujemy wydać taki jeden biuletyn w tym roku i zobaczymy jak mieszkańcy 

zareagują, jaki będzie odzew. Jeżeli okaże się, że jest takie zapotrzebowanie i on trafi rzeczywiście  

do mieszkańców, mamy Sołtysów do pomocy, którzy mogli by być naszymi kolporterami.  

Pan Mirosław Wdowiak – Przewodniczący Rady Miejskiej – rozumiem, że te wszystkie 

informacje w takiej samej formie będą umieszczone na stronie internetowej.    

Pan Paweł Lichtański – Burmistrz – najczęściej to będą osoby starsze, które będą zainteresowane 

tą informacją.  

Pan Mirosław Wdowiak – Przewodniczący Rady Miejskiej – należałoby zrobić sondaż ilu 

mieszkańców gminy korzysta z Internetu. Chodzi o mieszkańców sołectw, czy jest niedostępny, czy 

nie ma takich możliwości. 

Pan Paweł Lichtański – Burmistrz – większość mieszkańców sołectw to są osoby starsze. Myślę, 

że możemy spróbować, na ten jeden numer pieniądze znajdziemy i zobaczymy. 

Kolejne pytanie dotyczące za późno wyłączanego oświetlenia drogowego, oczywiście z tym 

problemem zwrócimy się do Enei. 

Jeśli chodzi o lokalizację koszy na śmieci na wyremontowanej ul. Konopnickiej to na pewno w tym 

roku mogę jeden obiecać, może dwa. 

Kolejna interpelacja dotyczyła etapu na jakim jesteśmy jeśli chodzi o rozbudowę szkoły w Iłowej – 

tak jak wcześniej Państwa informowałem o tym, że trwają prace projektowe, projekt będzie 

wyglądał inaczej, Państwo wiecie już jaka jest koncepcja. Z kolejnych ustaleń z Urzędem 

Marszałkowskim wynika, że jeśli chodzi o ich decyzję związaną z akceptacją tych zmian, które 

zawrzemy w formularzu zmian. Prawdopodobnie  w połowie przyszłego miesiąca powinien być 

gotowy formularz zmian do projektu, będziemy musieli oczywiście skorelować z dokumentacją 

techniczną, która w tej chwili jest wykonywana. My jeszcze nie znamy kosztów i to jest największy 

problem, nie znamy jeszcze kosztów tej nowej koncepcji dobudowy do istniejącej szkoły.  
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Najważniejszą informacją jaką uzyskaliśmy z Urzędu Marszałkowskiego to jest to, że myśmy przy 

okazji wypełniania tego formularza zmian zwrócili uwagę na wskaźniki, które sobie założyliśmy do 

projektu, które złożyliśmy w lutym ubiegłego roku. Tym wskaźnikiem w naszym przypadku była 

liczba dzieci objęta projektem i to było około 320 osób, a teraz jest nowa zupełnie sytuacja,  

projektem będzie objęta cała szkoła. Zmienił się system edukacji, więc ten wskaźnik nie tyle, że 

zostanie zachowany, ale zostanie poprawiony. Jeżeli uda nam się formularz zmian złożyć w 

Urzędzie Marszałkowskim do końca marca i uzyskalibyśmy w kwietniu informację pozytywną z 

Urzędu Marszałkowskiego, że możemy realizować zgodnie z przyjętym harmonogramem, to 

jeszcze w tym roku powinniśmy rozpocząć inwestycję. To będzie inwestycja w granicach 3 mln zł, 

a kwota dofinansowania ma pozostać, która jest w tej chwili, czyli 2 mln 300 tys. zł. Do połowy 

marca mamy poznać 90 % kosztów tej nowej inwestycji, w tym nowym zakresie. Także jeszcze  

musimy miesiąc poczekać, żeby Państwu powiedzieć dokładnie jakie to są koszty. Jestem naprawdę 

dobrej myśli jeśli chodzi o utrzymanie tej inwestycji, o utrzymanie tego dofinansowania.  

Pan Mirosław Wdowiak – Przewodniczący Rady Miejskiej – proszę jeszcze pana Burmistrza, bo 

dowiaduję się, że być może nie wszyscy jeszcze wiedzą co z przeprowadzką klas 1-3 z ulicy 

Kolejowej. Prosiłbym o potwierdzenie, że bezdyskusyjnie od września przyszłego roku szkolnego 

szkoła będzie się mieściła w całości na ulicy Piaskowej. Wydawało mi się, że sprawa jest jasna, ale 

okazuje się, że nie dla wszystkich, że jakieś wątpliwości były. 

Pan Paweł Lichtański – Burmistrz – ja nie widzę żadnego problemu, żeby tak mogło się stać. 

Problemem jest remont szkoły, bo jeżeli remont szkoły rozpocznie się w tym roku, ja zakładam, że 

przed wakacjami być może zdążymy ogłosić przetarg i jeżeli na wakacje byłoby rozstrzygnięcie 

przetargu, to być może we wrześniu firma mogłaby wejść do realizacji inwestycji. Ja teraz nie 

jestem w stanie powiedzieć, czy to nie zakłóci funkcjonowania w ogóle szkoły. Tylko boję się o to, 

że jeżeli rzeczywiście miałoby nie dojść do przeniesienia dzieci z klas 1 i 2 do dużej szkoły, to 

właśnie tylko dlatego, że sytuacja z rozpoczęciem tego remontu jest o tyle niepewna, że nie wiem 

kiedy się ona rozpocznie i w jakim zakresie to obciąży funkcjonowanie szkoły. Jest to pewnego 

rodzaju problem ja sobie z tego zdaje sprawę i też pani dyrektor bardzo często o to pyta co robimy. 

Pani dyrektor chce przenosić, a ja jeszcze wstrzymuję, bo nie jestem jeszcze w stanie odpowiedzieć 

na sto procent.  

Pani Beata Laskowska – Trzeciak – Dyrektor Zespołu Szkół w Iłowej – proszę Państwa 

przeniesienie dzieci  ze szkoły z ulicy Kolejowej na ulicę Piaskową to jest jedna sprawa, a remont 

szkoły to jest druga sprawa. Dlatego, że od przyszłego roku w małej szkole przy ulicy Kolejowej 

uczyłyby się trzy klasy, więc uważam, że nie ma się nad czym zastanawiać tylko te dzieci należy 

przenieść do dwóch budynków Gimnazjum i Szkoły Podstawowej, bo tak to na razie nazywamy 

przy ulicy Piaskowej. Tylko jest kwestia tego, że ten budynek trzeba w jakimś stopniu 

przystosować. Nie mamy placu zabaw absolutnie dla tych małych dzieci, a płyty, które się znajdują 

na placu zabaw trzy lata temu przez Najwyższą Izbę Kontroli zostały absolutnie skreślone, nie 

mogą takie być. Więc trzeba zrobić plac zabaw dla tych małych dzieci. Plac zabaw nie zdejmiemy z 

ulicy Kolejowej i nie przeniesiemy w czarną ziemię, bo to jest XXI wiek, nikt nam tego nie pozwoli 

zrobić. Toalety w jakiś minimalny sposób musimy dostosować do tych małych dzieci. Jeżeli chodzi 

o to jak my się będziemy mieścić, to my się będziemy mieścić, co nie znaczy, że będziemy mieli 

warunki dobre, czy bardzo dobre, ale możemy, mając na myśli to, że szkoła będzie 

rozbudowywana, że będzie remontowany ten budynek, myślę, że możemy funkcjonować w tych 

dwóch budynkach przy ulicy Piaskowej. Trzy klasy utrzymywać przy ulicy Kolejowej uważam, ze 

naprawdę nie ma sensu. Ale po to chciałabym, się spotkać z komisjami, żeby Państwu to pokazać, 

żebyście zobaczyli, że jeżeli wszystkie gminy mówią o tym, że sieć szkół się zmienia, to Gmina 

Iłowa nie jest całkowicie wolna od tego.  
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Ad. II pkt 10 

Odpowiedzi na interpelacje i wnioski przewodniczących organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych.  

Odnośnie interpelacji pani Sołtys z Jankowej Żagańskiej – ja rozumiem, że ten problem pani 

zgłasza, że oczekuje od gminy, żeby gmina w jakiś sposób zainterweniowała w Urzędzie Pracy. 

Zrobimy to, ja będę osobiście interweniował u pani dyrektor. 

 

 

Proszę Państwa w sprawozdaniu pominąłem kilka istotnych kwestii, które chciałbym teraz Państwu 

przytoczyć: 

 27 stycznia w siedzibie PROW złożony został wniosek o dofinansowanie do budowy 

przydomowych oczyszczalni ścieków. W tej chwili prawdopodobnie będziemy musieli 

zwołać sesję nadzwyczajną i zrobić zmiany w budżecie, ponieważ kwota, którą 

zabezpieczyliśmy na wykonanie dokumentacji technicznej budowy przydomowych 

oczyszczalni dla naszych mieszkańców jest zbyt mała względem liczby wniosków, która 

została złożona. Złożyliśmy wniosek na 250 oczyszczalni, a w tej chwili mamy pieniędzy na 

mniej więcej połowę projektów z tych 250, więc do tych 80 tys. zł będziemy musieli jeszcze 

znaleźć 60 tys. zł, żeby tą dokumentację techniczną wykonać na czas, 

 

 6 lutego w Starostwie Powiatowym w Żaganiu złożyłem uwagi do operatów szacunkowych 

opracowanych na potrzeby ustalenia wysokości odszkodowania za wywłaszczenie 

nieruchomości przeznaczonych pod lokalizację drogi dojazdowej do Strefy Aktywności 

Gospodarczej, 

 13 lutego złożyłem w Urzędzie Marszałkowskim w Zielonej Górze wyjaśnienia do wniosku 

o dofinansowanie do inwestycji pn. Przebudowa Miejskiej Biblioteki Publicznej w Iłowej 

wraz z utworzeniem Sali multimedialnej – Wiedza i Magia, 

 14 lutego odbyła się wizja lokalna komory technicznej placów wodnych przy pl. Wolności 

w Iłowej z udziałem biegłego sądowego w zakresie instalacji sanitarnych. Celem wizji 

lokalnej było ustalenie przyczyn awarii z maja 2015r. Znacie Państwo tą sprawę, 

ewentualnie poproszę kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej, żeby przypomniał 

Państwu na czym technicznie polegał tutaj problem.  

Pan Wojciech Kaczmarski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej – geneza tego 

problemu tak jak Burmistrz wspomniał pojawiła się w maju 2015 roku. W wyniku uszkodzenia 

takiego półśrubunka, który łączy dwa odcinki rury wodociągowej zalaniu uległa kora fontann. 

Wykonawca, który wówczas jeszcze był zobowiązany do napraw gwarancyjnych stwierdził, że nie 

odpowiada za to uszkodzenie. W związku z tym my jako gmina wykorzystaliśmy instrument w 

postaci zabezpieczenia gwarancyjnego i wystąpiliśmy do ubezpieczyciela o zwrot kosztów naprawy 

tej komory. Oczywiście wypłata ubezpieczyciela była bezwarunkowa, bo tak przewidywała ta 

polisa ubezpieczeniowa, że wypłata jest bezwarunkowa, a więc te pieniądze na nasze konto 

wpłynęły. Natomiast oczywiście ubezpieczyciel chce sobie zrekompensować tą wypłatę od 

wykonawcy. I w związku z tym wykonawca dalej nie poczuwając się do winy złożył pozew 

przeciwko gminie o niesłusznie pobrane odszkodowanie. 14 lutego br. odbyła się wizja lokalna przy 

udziale biegłego sądowego z zakresu instalacji sanitarnych. Wizja miała na celu wyjaśnić i rozwiać 

wszelkie wątpliwości co było przyczyną tej awarii. Wyjaśnienia ze strony skarżącej, czyli 

wykonawcy Firmy Kambud w naszym odczuciu są nieracjonalne, uszkodzenie elementu łączącego 

dwa odcinki rury wodociągowej i próba wytłumaczenia tego uszkodzenia naszymi zaniedbaniami w 

postaci braku wentylacji wywiewnej, czy osuszacza powietrza mają się nijak do rodzaju 

uszkodzenia. Mam takie wrażenie, że pan biegły sądowy również  chyba jest podobnego zdania. 
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Maria Wrońska – Radca Prawny UM w Iłowej – poczekajmy na opinię, proces toczymy już 

drugi rok. 

Pan Mirosław Wdowiak – Przewodniczący Rady Miejskiej – kiedy ekspertyza będzie gotowa? 

Pan Wojciech Kaczmarski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej – nie wiem, bo to 

był biegły powołany przez Sąd Gospodarczy w Zielonej Górze. 

Pan Paweł Lichtański – Burmistrz – jeszcze jestem Państwu winien ważną informację, ponieważ 

Urząd Marszałkowski Województwa Lubuskiego ogłosił kolejny nabór na składanie wniosków dla 

gmin na programy termomodernizacji obiektów użyteczności publicznej. Taki pierwszy nabór miał 

miejsce w kwietniu ubiegłego roku, wtedy złożyliśmy wniosek na termomodernizację obiektu 

szatniowo-biurowego na stadionie, otrzymaliśmy bardzo wysoką ocenę, otrzymaliśmy 

dofinansowanie.  A teraz jest kolejny nabór i gdybyśmy spróbowali, oczywiście za Państwa wiedzą 

i zgodą złożyć wniosek, ale najpierw musielibyśmy poznać koszty, tych kosztów jeszcze nie znamy, 

na trzy nasze obiekty tzn. świetlicę wiejską w Jankowej Żagańskiej, budynek biurowy Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Iłowej, budynek szkoły klas 1-3 – bez względu na to, 

czy ta szkoła tam będzie, czy nie, to jest obiekt użyteczności publicznej, to jest nasz obiekt i 

możemy to zrobić oraz być może warto byłoby do tego projektu dużego dołączyć jeszcze Urząd 

Miejski w Iłowej, ale to dopiero kiedy poznamy możliwości uzyskania punktacji w tym programie. 

Wtedy kiedy opracujemy konkretne audyty energetyczne tych obiektów oraz wykonamy programy 

funkcjonalno-użytkowe, czyli takie pseudo dokumentacje do tego wniosku. Kwota dofinansowania 

to jest  85 %, czyli ponad 4 mln złotych. Chyba, że po tych audytach energetycznych okaże się, że 

któryś z tych budynków np. w jakiś sposób zaniża tą punktację.  

Na pewno budynek Urzędu Miejskiego tą punktację by zaniżał, więc prawdopodobnie moglibyśmy 

zrezygnować z tego budynku i złożylibyśmy na trzy, czyli świetlicę, ZGKiM i budynek szkoły 

klasy 1-3, albo tylko świetlicę i budynek ZGKiM, albo tylko świetlicę. Tylko, żeby to wiedzieć po 

pierwsze trzeba wykonać audyty energetyczne, zrobiliśmy takie wstępne zapytania ofertowe, taki 

audyt energetyczny dla tych trzech obiektów, czyli ZGKiM, świetlica w Jankowej i budynek szkoły 

klasy 1-3, to jest około 25 tys. zł, a koszt związany z wykonaniem dla tych trzech obiektów 

programu funkcjonalno-użytkowego to jest 10 tys. zł, czyli 35 tys. zł netto kosztowałaby taka 

dokumentacja. Z panią Skarbnik w przyszłym tygodniu zastanowimy się, czy w ogóle mamy takie 

pieniądze na to, żeby takie audyty zrobić. Takie audyty na pewno warto zrobić chociażby dlatego, 

żeby wiedzieć jakie są potrzebne prace w tych obiektach, żeby je ztermomodernizować. Natomiast 

tak jak mówię decyzja będzie uzależniona od Państwa, chciałbym żebyśmy tą decyzję podjęli 

wspólnie. W tej chwili konkurs trwa do końca marca, ale istnieje realna szansa, że zostanie 

wydłużony do końca kwietnia, także mielibyśmy więcej czasu na ewentualne przedyskutowanie 

tematu. W tej chwili mamy dokumentację techniczną rewitalizacji świetlicy w Jankowej. Ona w 

dużej mierze odzwierciedla również inwestycję termomodernizacyjną, ale ją będzie trzeba na 

potrzeby wniosku na pewno zmienić. Koszt remontu świetlicy to 700 tys. zł. Z tym, że ta 

dokumentacja zawiera w sobie również remont wewnątrz, czyli kuchni, sali widowiskowej. 

Natomiast ja tutaj mówię o projekcie związanym tylko i wyłącznie z termomodernizacją, czyli 

strop, ewentualnie podłoga, elewacja. Na pewno będą tam potrzebne do zastosowania odnawialne 

źródła energii, to też podraża jakby samą inwestycję. Mówię o tym teraz dlatego, że będziemy 

musieli się spotkać i o tym porozmawiać. Myślę, że warto spróbować, zawsze można się wycofać, 

nawet gdy otrzymamy dofinansowanie, to zawsze możemy się wycofać. Ale tak jak mówię, ja nie 

znam w tej chwili kosztów, ja powiedziałem Państwu o kwocie około 5 mln zł za te trzy obiekty, 

czy cztery, to jest oczywiście kwota, która nie jest poparta żadną dokumentacją. Poza tą 

dokumentacją, którą mamy w świetlicy wiejskiej w Jankowej. Na pewno kusi ten procent 

dofinansowania, bo rzeczywiście skupiliśmy się tylko i wyłącznie na kwalifikowanych kosztach 

żadnych innych, czyli świetlica wewnątrz byłaby jeszcze nie wyremontowana, ale na pewno byłaby 

dobrze ztermomodernizowana, pojawiłoby się źródło ciepła, bo w tej chwili nie ma.  
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Nie mniej decyzję uzależniam od Państwa, żeby nie było, że coś narzucam. To oczywiście nie jest 

temat pod dyskusję w tej chwili, ja tylko nakreślam. 

Pan Edward Lesiak – na dzień dzisiejszy mamy mało danych, żeby dyskutować. 

Pan Paweł Lichtański – Burmistrz – wiemy na pewno, że dokumentacja związana z audytami 

energetycznymi oraz wykonanie programu funkcjonalno-użytkowego dla tych trzech obiektów to 

jest 35 tys. zł netto i teraz, żeby wystartować w konkursie to musimy tą decyzję podjąć o 

opracowaniu tych dokumentacji w najbliższych tygodniach. 

Pan Edward Lesiak – tak, ale mamy za mało informacji, żeby konkretnie dyskutować, bo w takim 

przypadku można byłoby zmniejszyć wysiłek remontowy w Jankowej  ten na, który już jest 

dokumentacja, bo część byśmy pokryli z termomodernizacji. Ale, żeby o tym dyskutować trzeba 

znać szczegóły. 

Pan Paweł Lichtański – Burmistrz – jeśli chodzi o obiekt świetlicy w Jankowej tak jak już 

wcześniej wspomniałem na pewno spróbujemy złożyć ten wniosek do programu odnowy wsi, który 

jeszcze nie jest aktywny, jeszcze nie wiemy ile pieniędzy jest na ten cel, ale jakby 

termomodernizacja nie wyklucza odnowy wsi. Możemy zrobić termomodernizację z programu 

termomodernizacji, a wyremontować, wewnątrz wyposażyć z programu odnowy wsi i 

dofinansowanie z programu odnowy wsi to jest 64%. Termomodernizacja według tego programu 

jest bardzo głęboka. 

Pan Edward Lesiak – to zmniejszyłoby koszt remontu świetlicy. 

Pan Paweł Lichtański – Burmistrz – zdecydowanie tak. 

Ad. II pkt 11 

Zakończenie  obrad sesji Rady Miejskiej w Iłowej. 

Wobec  wyczerpania się  porządku  obrad  Pan Mirosław Wdowiak – Przewodniczący Rady 

Miejskiej  zamknął  obrady XXXIV sesji  Rady Miejskiej  w Iłowej.  

Na tym protokół zakończono. Protokół zawiera 18  stron, ponumerowanych od 1 do 18. 

Sesja trwała nieprzerwanie  od godz. 1500 do godz. 1840. 

 

Protokołowała: 

 

Maria Sokołowska 
 


